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Betonska pljuča namesto solate
- Na obisku pri predstavnikih KS Trnovo
smo spregovorili o težavah, id tarejo to
hitro rastočo krajevno skupnost, pa tudi o
uspehih,- ki niso tako majhni. Pogovora so
se udeležili predsednik sveta KS Jernej
Skalja, predsednik krajevne konference
SZDL Ivan Jakič in tajnica KK SZDL
Lojzka Steiner.

Kot kaže je glavni problem sedanjega
Trnovega prevelika naseljenost in z njo v
zvezi več posledičnih pojavov. KS Tmovo
se razprostira na 74 hektarjih, na katerih
živi sedaj skoraj 6000 prebivalcev, med-
tem, ko jih je bilo pred gradnjo velike
soseske VS-1 okoli 3000, torej pol manj.

Starejši krajani se zaradi naseljevanja
počutijo zapostavljeni; v novi soseski ima-
jo lepo urejene, asfaltirane in osvetljene
poti, zelenice, parkime prostore, medtem
ko je stari del Trnovega makadamski in
slabo osvetljen. Nekdanje splošne sloveče
solatarsko, torej predvsem zeleno Tmovo
se spreminja oziroma se je že dodobra
spremenilo v betonsko spalno naselje. Po-
leg tega v družbenopolitičnih organizacijah
opažajo, da se priseljenci, ki so z mnogih
koncev, pa ne le Ljubljane, temveč tudi
naše ožje in celo širše domovine, le zelo
počasi vključujejo v življenje v novem oko-

lju, skratka s pravimi Trnovčani ne najdejo
pravega stika. Več kot očitno pa je tudi, da
ne znajo čuvati zelenic, ki so jih urbanisti
odmerili sila skromno.

Zaradi naglega in stalnega povečevanja
števila šoloobveznih otrok je trnovska
osnovna šola X. SNOUB ljubljanske že
dolgo precej pretesna, saj pouk v njej obi-
skujejo otroci iz vsaj petih krajevnih skup-
nosti. Ta problem bo z meseca v mesec
bolj žgoč, zagotovo pa vse dotlej, dokler
ne bo zgrajena nova šola na Koleziji, ki naj
bi prevzela dobršen del bremena. S prizid-
kom k sedanji trnovski šoli so uredili pre-
hrano za vse osnovnošolce, z dograditvijo
novega vrtca, pa so si zagotovili ustrezne
zmogljivosti za varstvo vseh predšolskih
otrok.

Ko bo soseska VS-1 dograjena pričaku-
jejo, da bo zgrajen tudi nov blagovni cen-
ter ob Ljubljanici, že sedaj pa naj bi pričeli
prenavljati objekte ob Eipprovi ulici, kjer
bi našli prostor vsi, ki bi se želeli ukvarjati
s storitvenimi dejavnostmi, ulica pa bi po-
stala velika parkovna površina, namenjena
le pešcem. V tesni zvezi z infrastrukturni-
mi problemi soseske VS-1 so tudi prostori
pritlični v blokih, ki bojda zaradi visokih
najemnin samevajo — prazni.

V Trnovem željno pričakujejo še dva
pomembna objekta — prvi, glasbena šola,
je že v gradnji, ki pa žal ne poteka na
terminskem načrtu, drugi pa je dom druž-
benopolitičnih organizacij. Sedaj so pro-
stori krajevne skupnosti namreč potisnjeni
v klet TVD Partizan Trnovo in so popol-
noma neustrezni. .

Čeprav smo nanizali vrsto težav, pa le ni
vse tako črno kot bi si bralec morda utegnil
misliti: družbenopolitične organizacije v
KS so aktivne, še posebej pa nekatere
druge kot na primer Rekreacijski center
Ljubljanice, društvo upokojencev, RK
TVD Partizan in še katero.
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